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Zápis z jednání  
KOMISE POŘADATELŮ ČJF 

č. 11/2023 

Den konání 18.12. 2023 

Místo konání Videokonference 

Čas  Od 18.00hod Do 19 hod  

     

Přítomnost členů komise Aleš Suchánek přítomen 

Richard Bauer omluven 

Barbora Hassová                       přítomna 

Simona Heidenreichová přítomna 

Roman Krejčík přítomen 

Renata Habásková    omluvena 

Přítomnost hostů   

Přítomnost dalších osob    

  

 

Program jednání: 

1. Rekapitulace minulého zápisu 

2. Zavedení zápisného 

3. Centrální doškolování funkcionářů 

4. Podpora malých pořadatelů 

5. Podpora pořadatelů paradrezury v roce 2023 

6. Spolupráce KP s OV a komisemi disciplín 

7. Nový dokument vzdělávání 

8. Změny skokových pravidel 

9. Nízkonákladové závody 

10.  Parkurový set - přejímka 

11.  MČR – prezentace partnerů 

12. Praxe frekventantů drezurních rozhodčích ve funkci zapisovatele 

 
Průběh jednání a závěry: 

1.  1.  KP probrala jednotlivé body minulého zápisu 

Závěr/úkol   

    2. 
 

2. Zavedení zápisného, případně jiné zálohové platby 

 
Závěr/úkol 

- Dle dostupných informací byl předložen VV návrh, který se týká 

přenosu dat z JISU do HUBERTUSU a čeká na schválení 

- KP apeluje na zavedení nového systému přihlašování, považuje to za 

nutnost 

 
3. 

3. Centrální doškolování funkcionářů 

 
závěr/úkol 

 

- dle dostupných informací budou centrálně doškolováni pouze 

stavitelé.  

- Doškolování ostatních funkcionářů budou zajišťovat jednotlivé OV ČJF 

s podmínkou schválení školitelů VV ČJF. 

- Tento systém KP ČJF považuje za přijatelný 
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4.             4. Podpora malých pořadatelů 

závěr/úkol - Bohužel nebyl schválen návrh KP ČJF podpory  sportu v rámci ČJF 

v roce 2024 v disciplíně skoky .  

- KP to považuje za nešťastné, jelikož v tomto návrhu byla zapracována 

výraznější podpora pořadatelů skokových závodů a to příspěvkem 

nejen na hlavního rozhodčího, ale i stavitele a to včetně cestovních 

náhrad. 

5.            5. Podpora pořadatelů paradrezury v roce 2023 

Závěr/úkol - KP dala dotaz na vedení ČJF, zda stále platí příslib podpory malým 

pořadatelům, kteří v roce 2023 uspořádali paradrezurní soutěže 

v rámci drezurních závodů. Pokud ano, jaká bude forma této podpory? 

Zatím nemáme odpověď 

6.        6. Spolupráce KP s OV a komisemi disciplín 

Závěr/úkol - Předseda KP Aleš Suchánek chce touto cestou požádat ostatní 

komise ČJF, OV ČJF a VV ČJF  o možnost osobní návštěvy na jednou 

z příštích zasedání výše uvedených orgánů ČJF a to z důvodu 

zhodnocení sezony 2023, vyjádření představ a požadavků pro sezony 

nadcházející a oživení vzájemné komunikace mezi orgány ČJF. 

7.        7. Nový dokument vzdělávání 

Závěr/úkol - KP prostuduje návrh nového dokumentu vzdělávání.  

- Na příštím jednání prodiskutuje případné návrhy na úpravy a doplnění 

8.       8. Změny skokových pravidel 
 Dekorování vnořených soutěží 

 Opakovaný start 

Závěr/úkol  Dekorování vnořených soutěží 

KP navrhuje  
a) kategorie dětí a juniorů dekorovat min.1x. v rámci závodního dne 

v soutěžích Z a ZL.  

b) Pokud se pořadatel rozhodne kategorie vyhlašovat ve více soutěžích, 

je to pouze na jeho rozhodnutí. 

c) Mladé koně pouze vyhlašovat s vystavením výsledkové listiny bez 

dekorování a flotů. 

 

 Opakovaný start 

Aby se předcházelo případným rozporům a posunům časového 

harmonogramu soutěží 

KP doporučuje: 

a) do propozic uvést, zda pořadatel umožní opakovaný start a ve 

kterých soutěžích.  

b) Opakovaný start bude umožněn pouze pro koně, kteří mají 

nahlášené 2 starty v rámci konkrétního závodního dne 

 

9.  9. Nízkonákladové závody 
 

Závěr/úkol - Tyto závody jsou určeny pro profesionální jezdce s mladými koňmi. 

Jedná se tedy o velmi úzkou a specifickou skupinu jezdců. 
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- SK ČJF uveřejnila návrh, aby minimální výkonnost těchto jezdců byla 

ST**.  

- KP ČJF s tím souhlasí a doporučuje tento návrh rozšířit o jezdce 

s výkonností ST ve všestrannosti. 

10. 10. Parkurové sety – přejímka 

Závěr/úkol KP považuje za velmi dobrý krok možnost zapůjčení parkurových setů pro 
pořadatele závodů.  
KP ovšem stále velmi apeluje na přesný systém přejímek tohoto materiálu. 
 

- KP by ráda znala přesný postup přejímky při odvozu a vrácení a 

podmínky půjčení. (jakým způsobem to bude probíhat, např. 

vyskládání vozíku a provedení fyzické kontroly zodpovědnou osobou 

na místě skladování? Jak se bude řešit případná nesrovnalost obsahu 

vozíku? 

- Toto téma KP považuje za velmi důležité, systém přejímek je třeba 

nastavit tak, aby předcházel nesrovnalostem a dohadům 

 

11.  11. MČR – prezentace partnerů 

Závěr/úkol - KP žádá VV, aby byl vytvořen obecný manuál pro prezentaci partnerů 

ČJF v rámci mítinku MČR 

- Je potřeba najít symbiózu mezi partnery ČJF a partnery pořadatele 

- KP nabízí své kapacity při tvorbě tohoto manuálu, který by měl být 

obecný pro většinu disciplín pod hlavičkou ČJF 

 

12.  12. Praxe frekventantů drezurních rozhodčích – ve funkci zapisovatele 

 - KP navrhuje, aby začínající frekventanti kurzu drezurního rozhodčího 

plnili část své praxe ve funkci zapisovatele při drezurních závodech. 

- KP to považuje za dobré řešení ze dvou důvodů: 

1. Frekventant kurzu může velmi rychle načerpat mnoho poznatků 

přímým kontaktem s drezurním rozhodčím 

2. Tato varianta znamená alespoň částečné snížení nákladů pro 

pořadatele 

 
 
 
                                                                                             Zapsala: Simona Heidenreichová 


